



## **VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING: Maandag 13 februari 2017.**

Locatie: Grand Café Reeshof, Tilburg

### **Aanwezig:**

Mathieu van Turnhout, Maurits Mevis, Koen Visser, Mariëtta Feiken, Patty de Haan, Elly van de Wouw, Nico Glasmacher, René van Peer, Marianne van Poppel, Angela Scheurs, Frank van Oosterhout, Marion van Oosterhout, Gerard Mutsaers, Dennis Laros, Patrick Laros, Anouk Hollants, Esther Hollants, Nadia van Dommelen, Guusje van de Wouw, Corina Sistermans, Gaston Sistermans, Paul Oosterlaak, Bert Maes, Bart Huybers, Ferry Janssen, Henk Schoones, Alexander van Bavel, Pieter Alstede, Jeroen Oprins, Marcel de Beer, Jack van Poppel, Franc van der Heijden, Wil Hollants, Stephan Spee, Eefje van Rijswijk, Erik van de Sande, Charanna van Lissum, Malvin van Lissum, Th. Van de Meijdenberg, Anja Evers, Saskia Verhoeven, Arjo Heurter, Conny van Beers, Rachel Hijstek, Bas Visser, Randy van Bilderbeek, Patrick van Beurden en Joost Maes.

### **Bestuursleden:**

Maurice Schifferling, Wendy van Geloven, John Tieleman, Tom van Mierlo, Jacqueline van de Put en Liety Schoenmakers.

### **1. Opening:**

Voorzitter: Maurice Schifferling opent de vergadering en heet iedereen welkom.

### **2. Afmeldingen:**

Er zijn afmeldingen gekomen van: Max Kolmus, Renate van der Wee, Henk Mutsaers, Marcel Paymans, Cas Laureijssen, Ilse Koks en Kokkie Tieleman.

### **3. Goedkeuring verslag Algemene Ledenvergadering d.d. 17 februari 2016:**

Geen opmerkingen en daarmee zijn de notulen van 2016 goedgekeurd.

#### **Behandeling actiepunten 2016:**

Actiepunt 1. Samen met de contactpersonen bekijken wat de handigste werkwijze is om de kokers bij te vullen met nylonshuttles.

Na iedere ALV is er een overleg geweest met de contactpersonen van de speelavonden.

Afgesproken is dat de contactpersoon van de dinsdag aan het eind van de speelavond een nieuwe shuttle onder in de koker doet, daarnaast heeft de contactpersonen ook de beschikking over kokers met nylon shuttles.

Actiepunt 2. In overleg gaan met de gemeente over vieze vloer en frequentie van schoonmaken.

Het bestuur heeft minimaal één keer per jaar contact met het sportbedrijf en vaker als het nodig is en worden zaken besproken zoals koude lucht, vieze vloer, koude douches enz.

Actiepunt 3. Melding maken in nieuwsbrief dat spelers hun eigen spullen opruimen, zoals flesjes e.d.

Er is een stukje in de nieuwsbrief gezet met de vraag of spelers hun eigen rommel willen opruimen.

Actiepunt 4. Als er meer bekend is over de ongevallenregistratie: melden naar contactpersonen en vermelden in nieuwsbrief.

Inmiddels ligt er een logboek bij de beheerder, waarin alle ongevallen, op- en aanmerkingen over de zaal in genoteerd kunnen worden, dit is doorgegeven aan de contactpersonen, trainers en begeleiders en vermeld in de nieuwsbrief.

#### **4. Verslag van de secretaris:**

Geen opmerkingen en daarmee is het verslag van de secretaris goedgekeurd.

#### **5. Verslag van de Kascontrole door Kascommissie:**

Koen Visser en Mariëtta Feiken hebben de kas gecontroleerd, verslag geschreven en dit naar het bestuur verstuurd.

Zij zijn tot de volgende bevindingen gekomen:

1. Wij stellen voor om in de toekomst bij begroting en nacalculatie de kosten en bijbehorende inkomsten bij elkaar te zetten, bij voorkeur op dezelfde regel. Dit om de overzichtelijkheid te verbeteren
2. In de begroting van 2016 is een bedrag van € 1.400 gereserveerd om een verenigingsbijdrage aan de competitie spelers te kunnen geven, zoals ook in voorgaande jaren gebruikelijk was. Het bestuur heeft deze bijdrage in 2016, anders dan in voorgaande jaren, niet toegekend aan de spelers. Dit onder het motto 'de gebruiker betaalt.'
3. Het eigen vermogen van de vereniging is tot onder nul gezakt. De vereniging staat rood en er zijn geen reserves meer om tegenvallers op te vangen. De opmerking van de voorzitter, in zijn voorwoord aan de ALV van 2017, dat SCBC Reeshof een financieel gezonde vereniging is, lijkt ons daarom helaas niet terecht.
4. In zijn voorwoord aan de ALV stelt de voorzitter dat er een voorstel voor contributieverhoging ter stemming gebracht zal worden. Gezien bovenstaande lijkt ons dat onvermijdelijk. In de verdere stukken voor de ALV is echter moeilijk herkenbaar dat dit behandeld wordt bij agendapunt 12. Een voorstel en een daarop afgestemde begroting ontbreken. Toch zal het de bedoeling zijn goedkeuring van de ALV te krijgen voor een contributieverhoging en een daarop afgestemde begroting. Van de ALV wordt kennelijk verwacht dat zij zonder enige voorbereidingstijd een juiste keuze kan maken. Deze manier van werken verdient geen schoonheidsprijs.
5. In de ALV wordt een voorstel ter goedkeuring voorgelegd om de inning van contributies en verrekening van andere bijdragen te vereenvoudigen. Dit moet leiden tot meer duidelijkheid voor de leden en minder risico's voor de vereniging. Hier staan wij positief tegenover.
6. In de ALV van 2016 is aangegeven dat post voor de penningmeester binnenkomt bij andere bestuursleden en na akkoord wordt doorgestuurd ter verwerking. Dit om de kans op fraude door de penningmeester te verkleinen. Deze werkwijze kent het gevaar dat de penningmeester alleen die taken uitvoert waarvoor hij vanuit andere bestuursleden opdracht krijgt, waarbij zijn taak om actief overzicht te houden over de financiën naar de achtergrond verdwijnt. Dit dient voorkomen te worden, bijvoorbeeld door het prognosticeren van inkomsten en uitgaven.
7. Ten slotte zijn wij van mening dat bij evenementen, zoals toernooien en het jeugdkamp, vooraf een begroting ter goedkeuring moet worden ingediend bij het bestuur.

De kascontrolecommissie vraagt de ALV om decharge te verlenen over 2016 aan het bestuur.

De ALV stemt in met verzoek van de kascontrolecommissie en verleent decharge.

Tom legt uit dat er verschillende redenen zijn waarom het niet gelukt is om tussentijds een controle uit te voeren.

De grootste financiële tegenvallers zijn: de verhoogde zaalhuur en terugloop van leden.

Alexander van Bavel geeft aan dat er verkeerde gegevens op het inschrijfformulier staan, dit wordt nagekeken.

Het verslag van de kascontrolecommissie wordt op de website geplaatst met een reactie/feedback van het bestuur.

Maurice bedankt Koen en Mariëtta voor hun inspanningen.

#### **6. Behandeling en vaststellen jaarstukken penningmeester:**

Tom geeft uitleg over de stukken, er zijn wat wijzigingen in aangebracht na het gesprek met de kascontrolecommissie. Er is helaas een verliespost van ca € 11.000,00

Dit komt mede door verhoogde zaalhuur, minder leden, contributie die niet geïnd kon worden om verschillende redenen, blessurelijst die betaalde plaatsen bezet houden en we hebben nog te maken met een verliespost van 2016.

Als wij maar 1/3 zaal nodig hebben worden wij verplicht door de gemeente 2/3 zaal te huren omdat de schermen op de lijnen vallen en daardoor meer zaalhuur kwijt zijn.

De opmerking wordt uitgesproken om naar een andere zaal uit te kijken maar dat is geen optie omdat we tenslotte uit de Reeshof komen en het onhandig is voor de jeugd om zich te verplaatsen en andere praktische zaken zoals vervoersproblemen en parkeergelegenheid. Het bestuur gaat wel in gesprek met de gemeente om te kijken wat de mogelijkheden zijn.

De leden maken zich zorgen om de verliesposten. Het bestuur zegt toe om verbeterpunten van de kascontrolecommissie komend jaar op te pakken.

Franc van der Heijden vraagt of het mogelijk is om het verslag van de kascontrolecommissie eerder te publiceren, dit is lastig vanwege het afsluiten van het boekjaar of de ALV moet verder naar achteren geschoven worden.

#### **7. Verslag jeugdzaken:**

Geen opmerkingen en daarmee is het verslag van jeugdzaken goedgekeurd.

#### **8. Verslag technische commissie:**

Geen opmerkingen en daarmee is het verslag van de technische commissie goedgekeurd.

#### **9. Verslag ledenadministratie:**

Geen opmerkingen en daarmee is het verslag van de ledenadministratie goedgekeurd.

Op het verslag staat ook de reden van afmelding vermeld, dit is een verplicht invoerveld op de website.

#### **10. Verslag toernooi commissie:**

Geen opmerkingen en daarmee is het verslag van de toernooicommissie goedgekeurd.

#### **11. Bestuursverkiezing:**

11.1 Aftredend conform rooster van aftreden en herkiesbaar: Secretaris Liety Schoenmakers, wordt door de ALV unaniem gekozen.

11.2 Aftredend conform rooster van aftreden en niet herkiesbaar: Jeugdzaken Jacqueline van de Put. Joost Maes is gevraagd haar op te volgen en wordt door de ALV unaniem gekozen.

Maurice bedankt Jacqueline met een attentie.

11.3 John Tieleman blijft op verzoek nog minimaal één jaar aan als vicevoorzitter. De ALV gaat hiermee akkoord.

#### **12. Contributie en betalingswijze**

De agendapunten 12, 13, 14 en 15 hebben met elkaar te maken en gaan wat door elkaar lopen.

##### **Contributieverhoging:**

De ALV wordt gevraagd om in te stemmen met een contributieverhoging. Er zijn diverse opties: verhogen met € 1.50 of met € 2.00. Daarnaast zijn er andere onderdelen waarbij een verhoging voorgesteld wordt.

Na enige discussie en om de jeugdspelers niet te zwaar te belasten wordt het volgende afgesproken:

12.1 De basiscontributie jeugd gaat met 20% omhoog: verhoging met € 2.00 per maand.

12.2 De basiscontributie senioren gaat met 20% omhoog: verhoging met € 2.70 per maand.

12.3 Midweekcompetitie: was € 30.00 wordt € 32.00 ingaande seizoen 2017-2018

12.4 Minicompetitie: blijft € 12.00 ingaande seizoen 2017-2018

12.5 Bekerwedstrijden: eigen bijdrage gaat met ingang van seizoen 2017-2018 naar € 10.00 per deelnemer en eventueel gewonnen prijzengeld mag men houden.

12.6 Blessurelijst wordt 50% van de contributie en men mag een half jaar op deze lijst blijven staan, daarna wordt contact opgenomen door de ledenadministratie.

12.7 Inschrijfgeld Clubkampioenschappen: € 4.00 per onderdeel met een maximum van € 10.00 en € 4.00 terug in de vorm van muntjes.

Bovenstaand voorstel wordt met grote meerderheid aangenomen.

Discussie volgt of men van twee seniorenavonden lid kan worden en dus dubbel gaan betalen. Het nadeel hiervan is dat dat alleen kan als er plaats is op de andere avond. Hier wordt niet voor gekozen.

### **Wijziging betalingswijze:**

Voorstel van het bestuur om voortaan de contributie per kwartaal te innen en niet meer per maand. De meeste leden zijn hier tegen, (voor gezinnen met meerdere leden is dit een te zware belasting) 20 tegen en 17 voor, het bestuur heeft besloten niet te stemmen in deze. Afsproken wordt dat de contributie per 2 maanden geïnd gaat worden en de leden zijn het hier wel mee eens. Dit gaat in per 1 mei 2017.

In september en in december worden de trainingsgelden geïnd.

### **13. Vaststellen begroting 2017**

Na enige discussie wordt de begroting 2017 vastgesteld met de wijzigingen vanuit de ALV. Nieuwe begroting wordt nog gepubliceerd.

Elly van de Wouw stelt voor om een bezuinigingscommissie in te stellen. Dit is akkoord en deze wordt ingesteld bestaande uit: Franc van der Heijden, Elly van de Wouw en Maurits Mevis, zij hebben een adviserende functie.

### **14. Wijziging Huishoudelijk Reglement**

De leden zijn akkoord met het aangepast Huishoudelijk Reglement.

Ter plaatse is besloten de extra speelavond te wijzigen, zie punt 17.3.

### **15. Wijziging Statuten**

De leden zijn akkoord met de voorgestelde wijzigingen van de Statuten en de daarbij behorende wijziging van het Huishoudelijk Reglement.

De notaris moet de statuten aanpassen, nadat het voorgelegd is aan de bond, daarna publiceren op de website en melding maken in de nieuwsbrief.

### **16. Wijziging commissies en lid van verdienste: Jacqueline van der Put**

16.1 Kascontrolecommissie: Koen Visser blijft nog een jaar aan en Mariëtta Feiken wordt opgevolgd door Patrick Laros

16.2 Technische commissie wordt uitgebreid met Joost Maes.

16.3 Social Media: Vicky Glasmacher gaat stoppen en wordt opgevolgd door Anouk Hollants.

16.4 Toernooi commissie: blijft ongewijzigd.

16.5 Webmaster blijft ongewijzigd.

16.6 Redactie clubblad blijft ongewijzigd.

16.7 Contactpersonen: op de dinsdagavond: Jelle is langdurig geblesseerd en wordt tijdelijk opgevolgd door Wendy van Geloven. Contactpersonen op de overige avonden blijven ongewijzigd.

16.8 Competitieleider Jeugd was Pieterneel Kros en wordt Jacqueline van der Put.

16.9 Competitieleider Senioren was Jacqueline en wordt Elly van de Wouw.

16.10 PR en Algemeen blijft ongewijzigd.

16.11 Competitieleider recreanten blijft ongewijzigd.

16.12 Contactpersonen op de andere avonden blijven ongewijzigd.

16.13 Trainers op de recreanten avonden blijven ongewijzigd.

### **17. Behandeling ingebrachte agendapunten**

17.1 Slechte shuttles op de speelavonden. Ilse Koks en Marion van Oosterhout hebben dit punt ingebracht. Er is contact geweest met de contactpersonen over de werkwijze van het

shuttlebeheer. Dit probleem wordt opnieuw besproken met de contactpersonen. Er zouden teveel kokers zijn, deze moeten weggehaald worden. Patrick geeft aan dat de jeugd de slechte shuttles graag heeft en vraagt of deze in de trainingskokers gedaan kunnen worden.

17.2 De accommodatie: blowers die ineens aangaan, koude douches, vieze vloer enz. Ilse Koks en Marion van Oosterhout hebben dit punt ingebracht. Opnieuw wordt aangegeven dat klachten over de hal gemeld moeten worden bij de contactpersonen en opschrijven in het logboek. John wil graag alle meldingen blijven ontvangen en we zijn bezig met een dossier op te bouwen richting de gemeente.

17.3 Dinsdagavondleden hebben ingebracht dat men zich overvallen voelt door een vaste groep spelers van de donderdag die op dinsdag komen spelen.

In het verleden is de afspraak gemaakt dat men van een andere speelavond mag komen spelen vanaf 21.30 uur.

Maurits stelt voor om met pasjes te gaan werken, je hebt een vaste speelavond en mag op een andere avond spelen, je kunt ook lid worden van 2 avonden. Dit blijft lastig uitvoerbaar ivm grens aan aantal spelers per avond.

Het schrappen van de regel wordt in stemming gebracht.

Dit wordt met een grote meerderheid door de leden aangenomen.

Deze nieuwe regel gaat in per 1 maart 2017.

Conclusie:

- Er mag niet meer op een andere speelavond vanaf 21.30 gespeeld worden.
- Spelen op een andere speelavond kan alleen 6 weken voor de grote vakantie vanaf 20.30 uur.
- Vanwege de Clubkampioenschappen mag je een week van te voren éénmalig met je partner komen spelen op een dinsdag, donderdag of vrijdag. Dit moet van te voren doorgegeven worden aan de ledenadministratie.

De contactpersonen moeten deze regels handhaven en het Huishoudelijk Reglement moet hiervoor aangepast worden.

## **18. Rondvraag**

Franc vraagt of er financiën zijn voor het lustrum in 2018. Deze zijn er helaas niet.

Tom doet een oproep aan de leden om met initiatieven te komen voor sponsoring en of activiteiten hiervoor te ontplooiën.

## **19. Sluiting**

Maurice sluit om 23.45 uur de vergadering.

## **Actiepunten ALV 2017**

1. Verslag van de kascontrolecommissie op site plaatsen met reactie van het bestuur erbij.
2. Verbeterpunten uit het verslag van de kascontrolecommissie worden komend jaar opgepakt.
3. Inschrijfformulieren op website nakijken op juistheid.
4. Contributieverhoging en wijziging betalingswijze publiceren op de website, mailen naar alle leden en vermelden in de nieuwsbrief.
5. Statuten aanpassen en Huishoudelijk Reglement, indien gebeurd vermelden in nieuwsbrief.
6. De regel wordt geschrapt dat men op een andere avond vanaf 21.30 kan komen spelen, publiceren op website en nieuwsbrief. Aanvullen met regeling oefenen met partner voor de clubkampioenschappen.
7. Nieuwe begroting publiceren op de website.
8. Samen met contactpersonen de werkwijze evalueren m.b.t. verversen nylon shuttles
9. Instellen van een adviserende bezuinigingscommissie bestaande uit Franc van der Heijden, Elly van de Wouw en Maurits Mevis.